
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  
27.11.23  

 

Til stede  
• Thea Victoria Uldal og Linus Støen Martinussen fra 5. trinn 

• Tuva Emilie Berthelsen Svennevig og Nichlas Vierli Jacobsen fra 6. trinn 

• Herman Elias Haldorsen og Ingvild Veimo Larsen fra 7. trinn 

• Idar Frank Kristiansen og Sofie Grande fra 8. trinn 

• Alva Asbjørnsen-Osmundsen og Oliver Moland Eyde 9. trinn  

• Eline Natalie Lervold og Nicholas Adrian Rasmussen fra 10. trinn 

Ikke til stede: 

Oliver Moland Eyde 

Skolemiljø på Fevik skole 

Hvordan opplever dere skolemiljøet?  

Elevrådet mener at skolemiljøet er fint og rolig slik som ved forrige møte.  

Representantene fra barnetrinnet sier at elevene er flinke til å inkludere hverandre.  

Representantene fra ungdomstrinnet sier at kantina er med på å skape et godt miljø.  

 

Fellesarrangement 

Evaluering av kantinedag: 
- Det var tipptopptommelopp. 

- Det var greit, men gøyere å spise i kantina sånn som i fjor.  

- Når noen skulle tilbake til kantina for å hente mat som manglet var det mange 

ungdomsskoleelever foran luka. Det gjorde at det var vanskelig å komme frem. 

- Utvalget av mat var fint.  

- Det er gøy å kunne spise noe annet på skolen enn det vi pleier.  

Elevrådet er enstemmig på at vi ønsker å arrangere kantinedag igjen.  

Er det mulig å arrangere 2 kantinedager i året? En før jul og en etter jul? 

 

Omvendt julekalender 
Informasjon om omvendt julekalender er sendt hjem via Visma.  

Elevrådet ønsker at det skal være adventsstund i alle klasser, også på ungdomsskolen. Det 

er sendt ut opplegg til lærerne med filmer osv.  

Det blir sendt hjem konvolutt hvor man kan skrive summen man har gitt.  



Innsamlinga er digital via spleis.  https://spleis.no/julekalenderfevikskole  

 

BUK  

Representantene informerte elevrådet om saker fra forrige møte i BUK.  

Neste møte i BUK er mandag 18. desember kl 09.00. Innkalling kommer.  

 

Saker fra trinn. 
5. trinn:  

Det er hull i nettet i fotballmålene på grusbanen. Kan dette fikses? 

Flere kantinedager.  

Få høyt nett ut mot parkeringsplassen ved grusbanen for å beskytte bilene mot baller som 

kommer.  

Flere sykkelstativ både oppe og nede.  

En ekstra fotballbinge.  

6. trinn: 
Det samler seg vann i gropene på hockeybanen. Kan det gjøres noe med dette? 

7. trinn:  
Flere speil i jentegarderobene.  

8. trinn: 
Flere sofaer i kantina.  

Varmeflasker til jentene.  

Drikkefontene. 

At det kan være valgfritt om man skal være med på skolejogg eller ikke.  

Nettet på bordtennisbordet nede er ødelagt. Kan vi få nytt nett? 

10. trinn:   
Det er veldig varmt i gymsalen. Kan vi få flere vifter? 

Fylle opp hockeybanen med is så man kan spille hockey der.  

Blir det skøytedag på Myra dette skoleåret? 

 

Hvordan ligger det an med turnstenger i nedre skolegård? 

 

Neste møte: 19.12.23 

Referent: Marianne Krum Dommersnes  

https://spleis.no/julekalenderfevikskole

